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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXI/2009 

Z  NADZWYCZAJNEJ S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu  23 marca 2009r  w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kozienicach 

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 14-tej otworzył   

Nadzwyczajną S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, 

Z-ców Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  

oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi 

qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

   Na wniosek Burmistrza zwołano w trybie pilnym Sesję Nadzwyczajną w celu podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009r. w zakresie wprowadzenia wydatków 

na zakup jednego udziału nowotworzonej firmy „ Mazowiecka Agencja Energetyczna” 

 Sp. z o.o., która będzie organizacją non-profit, ( z 50% udziałami Województwa 

Mazowieckiego) wspierającą wykorzystanie odnawianych źródeł energii oraz wdrażanie 

rozwiązań racjonalizujących użytkowanie energii na Mazowszu. 

Wspieranie przedsięwzięcia proekologiczne, wykorzystujące np. energię słoneczną, energię 

geotermalną, energię wiatru i wód oraz energię z biomasy i biogazu. 

Podpisanie umowy w powyższej kwestii zaplanowano na dzień 26 marca 2009r. 

Radni otrzymali materiały na piśmie w dniu 2009.03.16.  

  Ponadto w sprawie zmian zakresu rzeczowego źródeł finansowania i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia   oraz upoważniającej do złożenia wniosku pn. „ Zapewnienia prawidłowej 

gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Kozienice” przyjętej Uchwałą Nr 

XXII/269/09 z dnia 30.06.2008r. Zmiany będą dotyczyły sposobu finansowania w 

odniesieniu do kwalifikowalności podatku VAT. Są to zmiany niewielkie w stosunku do 

pierwotnych założeń ( zmiany w poziomie dofinansowania). 

Powyższa zmiana podyktowana jest wymaganiami Instytucji Pośredniczącej  POIiŚ  

w związku z trwającą oceną merytoryczną II stopnia prowadzoną przez Grupę Roboczą na 

poziomie krajowym, wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia. Na przygotowanie 

koniecznych zmian, uzupełnień do dokumentacji wniosku został wyznaczony 10 dniowy 

termin.   

   

  W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował 

wprowadzenie następujących projektów uchwał  do porządku Sesji: 

 

               - w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do nowotworzonego podmiotu – spółka    

      prawa handlowego pod firmą „ Mazowiecka  Agencja Energetyczna” Sp. z o.o. 

 

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r., 

 

         - w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania i przyjęcia do    

           realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn. 

           „Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy     

                 Kozienice ” z Funduszu Spójności, 
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- w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/371/2009 Rady Miejskiej w Kozienicach 

      z dnia  26 lutego 2009r. w sprawie wyrażenia zgody na podniesienie kapitału  

                  zakładowego Kozienickiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Kozienicach,  

                  ul. Przemysłowa 15, 

  

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/355/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach 

      z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie wniesienia nieruchomości stanowiącej    

      własność Gminy Kozienice położonej w Janowie, jako wkładu niepieniężnego  

     (aportu ) na rzecz Kozienickiej Gospodarki Komunalnej. 

  

Zanim przystąpiono do głosowania Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, Z-ca 

Burmistrza Pan Igor Czerwiński oraz Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska omówili  

i wyjaśnili powyższe projekty uchwał.    

       

   Powyższe projekty uchwał  zostały przyjęte, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych  – jednogłośnie. 

Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej propozycji.  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 
       

Proponowany  porządek   S e s j i :  
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

      3.   Interpelacje i zapytania Radnych. 

      4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.- przystąpienia Gminy Kozienice do nowotworzonego podmiotu – spółka prawa 

4.2.- zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2009 rok, 

        handlowego pod firmą „ Mazowiecka  Agencja Energetyczna” Sp. z o.o. 

     4.3.- w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania i przyjęcia do    

              realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn. 

             „Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy     

         Kozienice ” z Funduszu Spójności 

           4.4.- w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/371/2009 Rady Miejskiej w Kozienicach 

      z dnia  26 lutego 2009r. w sprawie wyrażenia zgody na podniesienie kapitału  

                   zakładowego Kozienickiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Kozienicach,  

                   ul. Przemysłowa 15, 

          4.5.- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/355/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach 

      z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie wniesienia nieruchomości stanowiącej    

      własność Gminy Kozienice położonej w Janowie, jako wkładu niepieniężnego  

     (aportu ) na rzecz Kozienickiej Gospodarki Komunalnej. 

      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

      6.  Wolne wnioski i informacje.  

      7. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXX/2009 z dnia  26 lutego 2009 został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych  - nie zgłoszono. 

 

  Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do nowotworzonego podmiotu – spółka 

prawa handlowego pod firmą „ Mazowiecka  Agencja Energetyczna” Sp. z o.o 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/376/2009 w załączeniu do protokołu. 

         

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r. 

 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/ 377/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania i przyjęcia do 

realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn. 

      „Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy     

           Kozienice” z Funduszu Spójności 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/378/2009 w załączeniu do protokołu. 

         

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/371/2009 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

26 lutego 2009r. w sprawie wyrażenia zgody na podniesienie kapitału zakładowego 

Kozienickiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Kozienicach, ul. Przemysłowa 

15.  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/379/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/355/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

30 grudnia 2008r. w sprawie wniesienia nieruchomości stanowiącej własność 
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Gminy Kozienice położonej w Janowie, jako wkładu niepieniężnego (aportu ) na 

rzecz Kozienickiej Gospodarki Komunalnej  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/380/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5. 

   W związku z brakiem zgłoszenia interpelacji i zapytań przez Radnych-  Burmistrz Gminy 

Pan Tomasz Śmietanka nie udzielał  odpowiedzi. 

 

Ad. 6.  

 W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 

   Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przekazał Radnym   odpowiedź firmy  PTK 

CENTERTEL sp. z o.o. Warszawa  -  jakie zobowiązania ze strony Gminy winny być 

spełnione i jakie będą  skutki ekonomiczne z tym związane   dot. możliwości zmiany 

lokalizacji  wieży telekomunikacyjnej Kozienicach. 

Inna lokalizacja będzie kosztować  ponad 400 tyś zł., ale pod warunkiem jakie postawił 

CENTERTEL. Póki co, prawo jest po ich stronie.  Inwestycja została zrealizowana w 

zgodzie z obowiązującymi przepisami prawa budowlanego i ochrony środowiska. Naczelny 

Sąd Administracyjny w wyroku  nie znalazł podstaw do wstrzymania wykonalności decyzji, 

o co wnioskowali protestujący mieszkańcy. To jest to, co udało się Burmistrzowi ustalić w 

rozmowie telefonicznej z Zarządem CENTERTELU.  

Ich ostatni warunek do spełnienia to : 

- działanie i możliwość rozbudowy wg potrzeb PTK CENTERTEL ( i ewentualnie innych 

operatorów) istniejącej stacji do momentu uruchomienia stacji zamiennej, żeby była 

ciągłość w połączeniach tj. w okresie ok. 2-ch lat. 

- pomoc urzędu w pozyskaniu nowej lokalizacji w miejsce akceptowanym przez 

CENTERTEL  i na warunkach nie gorszych niż obowiązujące obecnie, 

- pomoc w uzyskaniu niezbędnych pozwoleń administracyjnych, 

- pomoc w rozwiązaniu obecnej  umowy dzierżawy. 

     W najbliższym czasie będzie informacja Starosty Powiatu Kozienickiego – dlaczego nie 

była możliwa lokalizacja na terenie w kierunku drogi na Radom przy cmentarzu 

żydowskim?       

Wg oświadczenia członka Zarządu Pana  Gero ta lokalizacja nie była tam możliwa, 

POLKOMTEL starał się o to dwa lata.  

    Po czy Burmistrz dodał, że musimy  przyjrzeć się ewentualnym  skutkom kryzysu 

gospodarczego i ich odbioru w gminie Kozienice. 

W ocenie Burmistrza, po konsultacji z Przewodniczącym Rady Miejskiej jest za wcześnie, 

aby o tym  mówić. Pierwszy, dobry moment to jest po I kwartale czyli  sesja absolutoryjna, 

kiedy można oszacować realizację dochodów Gminy, będziemy mieć wtedy więcej wiedzy na 

temat sytuacji gospodarczej, która nas otacza. Na dzień dzisiejszy poziom umorzeń 

podatkowych  rażąco nie różni się od poziomu tych wniosków dot. umorzeń podatkowych z 

ostatnich kilku lat. 

Burmistrz z  firmami na terenie Kozienic jest w kontakcie na bieżąco. 

Jest po rozmowie z Dyrektorem „ESELLTE ” – być może firmę dotknie kryzys, będą 

skracane godziny pracy. 

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek sygnalizował,  aby Gmina  podjęła  stosowne  działania w 

kwestii wykonania remontów dróg gruntowych na terenach wiejskich.    
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    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda stwierdził, że dzisiejsza 

nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej odbywa się na sali posiedzeń Rady i będzie tylko 

transmisja w aktualnościach w formie reportażu, ponieważ nie ma  bezpośredniego łącza. 

   

Ad. 7. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz.  14.40 XXXI Nadzwyczajną   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  

w KOZIENICACH. 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


